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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2023.gada 13.septembris                                                                                      protokols Nr. 19. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 08.09.2023.plkst. 09:24 

- atklāta 13.09.2023. plkst. 09:00 

Darba kārtība 

Īpašumu komitejas jautājumi 

1. Par atkritumu apsaimniekošanas pakalpojuma Baldones pilsētas un pagasta teritorijā līguma 

slēgšanu;  

2. Par nekustamā īpašuma "Radiotehnika 20", Dzērumos, Ķekavas pagastā, izsoles rezultātu 

apstiprināšanu;  

3. Par nekustamā īpašuma "Ausma 40", Dzērumos, Ķekavas pagastā, atsavināšanu;  

4. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) "Misa 22A", Baldones pagastā, atsavināšanu;  

5. Par nekustamā īpašuma (starpgabala) "Šaugalītes", Baldones pagastā, atsavināšanu;  

6. Par pašvaldības kustamās mantas - moduļu tipa pārvietojamā vagoniņa atsavināšanu;  

7. Par nekustamā īpašuma "Vecsuitiņi", Dzintaros, Daugmales pagastā, daļas iegādi;  

8. Par ceļa reālservitūta nodibināšanu pašvaldības nekustamajā īpašumā "Sējas iela", un 

nekustamajā īpašumā "Palsas iela", Odukalnā, Ķekavas pagastā;  

9. Par ceļa reālservitūta nodibināšanu pašvaldības nekustamajā īpašumā "Sējas iela", 

nekustamajā īpašumā "Mežs Nr.45" un nekustamajā īpašumā "Palsas iela", Odukalnā, 

Ķekavas pagastā;  

10. Par zemes piešķiršanu nomā E.A. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma Rīgas iela 40, 

Ķekavā;  

11. Par 2008. gada 1.septembra zemes nomas līguma Nr.45 termiņa pagarināšanu;  

12. Par zemes gabala Zaļinieki Nr.62, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, piešķiršanu nomā D.J.;  

13. Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (V.J.);  

14. Par privātpersonas (I.L.) izlikšanu no dzīvojamās telpas Nr.77, Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā;  

15. Par privātpersonas (K.R.) izlikšanu no dzīvojamās telpas Nr.50, Gaismas ielā 19 k-9, 

Ķekavā. 

Attīstības komitejas jautājumi 

16. Par ieceri pārkārot īpašumu Zīļu ielā 1, Zīļu ielā 5 un Zīļu ielā 5A, Baldonē, robežas un 

nodalīt nepieciešamo zemes vienību Zīļu ielas ietves izbūvei;  

17. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  “Kļaviņ-Kākauļi”, 

Baldones pagastā;  

18. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Auzulejas”, Baldones pagastā;  

19. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Skaistkalni”, Baldones pagastā;  

20. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Bērzumnieki”, Baldones pagastā;  

21. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Emīlijas”, Baldones pagastā;  

22. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Skursteņi”, Baldones pagastā;  

mailto:novads@kekava.lv
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23. Par nekustamo īpašumu “Ezermaļi” un “Pludmale”  Daugmalē, Daugmales pagastā, 

apvienošanu;  

24. Par nekustamo īpašumu Lakstīgalu ielā 2 un 4,  Baložos apvienošanu;  

25. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamo īpašumu “Belavas”, “Kapari” 

un “Rietumi”, Mellupos, Ķekavas pagastā, robežu pārkārtošanai;  

26. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam ”Krastnieki”, Ķekavā;  

27. Par nekustamā īpašuma ”Kalnlejas”, Plakanciemā, Ķekavas pagastā, zemes vienību 

apvienošanu;  

28. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Olektes” 

teritorijā, Rāmavā, Ķekavas pagastā;  

29. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Jaungaņģi” 

teritorijā, Ķekavā;  

30. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Ābranti” 

teritorijā, Vimbukrogā, Ķekavas pagastā;  

31. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Ciedravoti”, Ķekavā.  

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi 

32. Par saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma samaksas kārtību Ķekavas novada pašvaldības 

dibinātajās profesionālās ievirzes izglītības iestādēs” apstiprināšanu;  

33. Par dotācijas līguma parakstīšanu ar Eiropas izglītības un kultūras izpildaģentūru.  

Drošības komitejas jautājums 

34. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 30.augusta lēmumā  ,, Par sadarbību 

transportlīdzekļu apstāšanās un stāvēšanas noteikumu kontrolē ar valsts akciju sabiedrību 

“Ceļu satiksmes drošības direkcija””.  

Finanšu komitejas jautājumi 

35. Par amatu savienošanas atļauju Licencēšanas komisijas un Administratīvās komisijas Bērnu 

lietu apakškomisijas loceklei V.G.;  

36. Par finansējuma nodrošināšanu energoefektivitātes paaugstināšanas  investīciju projektā 

“Ķekavas kultūras nama energoefektivitātes paaugstināšana”. 

Piebalsotie jautājumi 

37. Par sadarbības līguma slēgšanu ar Izglītības un zinātnes ministriju par investīciju projekta 

“Digitālās plaisas mazināšana sociāli neaizsargātajām grupām un izglītības iestādēs” 

īstenošanu; 

38. Par grozījumiem teritorijas plānojumā. 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko. 

Sēdi protokolē - sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Centrālās administrācijas - 

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne;  

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis, projektu vadītājs Gints Hermanis; 

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, vadītāja vietniece Tatjana Tihoņenko; 
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Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe. 

Ieinteresētā persona piesaistītā eksperte atkritumu apsaimniekošanas jomā Agnese Kauce. 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Juris Žilko atklāj domes kārtējo sēdi.  

 

 

Par darba kārtību 

Žilko informē par izsludināto darba kārtību. Viņš piedāvā papildināt darba kārtību ar trim 

jautājumiem un aicina iesniedzējus komentēt savus priekšlikumus. 

Juris Žilko, Andris Vītols un Linda Zaķe stāsta par iemesliem, kāpēc darba kārtību vajadzētu 

papildināt ar trim jautājumiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Žilko, Jerums, Andris Vītols, Līcis, Pozņaks, Aigars 

Vītols, Variks. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Aigars Vītols, Keisters. 

Žilko slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko –  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par Ķekavas novada pašvaldības Ētikas komisijas 

izveidošanu un sastāva apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm “Par” (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks), “Pret” – 6 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), “Atturas” – 1 (Voldemārs Pozņaks),  

“Nepiedalās” – 1 (Dace Cīrule), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

Cīrule pauž viedokli par savu balsojumu – balsojumā nepiedalījās, jo nebija laika iepazīties ar 

jautājumu. 

 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko –  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par sadarbības līguma slēgšanu ar Izglītības un zinātnes 

ministriju par investīciju projekta “Digitālās plaisas mazināšana sociāli neaizsargātajām 

grupām un izglītības iestādēs” īstenošanu, 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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3.priekšlikums no Jura Žilko –  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par grozījumiem Teritorijas izmantošanas un apbūves 

noteikumos, 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

"Nepiedalās" – 3 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Juris Jerums), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Jerums balsojumā nepiedalījās, jo mēģinājums pievienot darba kārtībai jautājumus, kas iekļauti 

sistēmā šīs dienas rītā, ir nekorekti. 

Aigars Vītols balsojumā nepiedalījās, jo jautājums ir ļoti būtisks, tas materiāliem pievienots tikai 

šorīt, tāpat viņaprāt šī jautājuma virzībā nav ievērotas normatīvo aktu prasības. 

Cīrule balsojumā nepiedalījās, jo, gatavojoties domes sēdei, iedziļinās visos izskatāmajos 

jautājumos, bet šis jautājums pievienots tikai šorīt, tāpēc nebija laika ar materiāliem iepazīties, 

tāpat uzklausot deputātu teikto sapratusi, ka kādam ir vienpersoniskas tiesības virzīt tik būtisku 

jautājumu, arī netiek ievērots ministrijas vēstulē norādītais. 

 

Koriģē darba kārtību atbilstoši priekšlikumiem un Žilko aicina apstiprināt sēdes darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2023.gada 13.septembra sēdes darba kārtību. 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:35 līdz 10:50. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par pakalpojuma līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:51:40) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – šis jautājums ievirzījies finiša taisnē, jo 29.augustā 

Iepirkumu komisija lēma par trīs pretendentiem, no kuriem Clean R bija viszemākais 

piedāvājums - 18,55 euro par kubikmetru nešķirotu sadzīves atkritumu. Šis pakalpojums tiks 

nodrošināts līdz jauna iepirkuma organizēšanai vienoti visā novadā, šis līgums būs spēkā līdz 

2025.gada 1.septembrim. 
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Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Hāze, Līcis, eksperte Agnese Kauce, Jansone, Aigars Vītols, 

Tihoņenko, Keisters, Žilko. 

Jautājumu vairāk nav Žilko atklāj debates. 

Debatē Jerums, Andris Vītols, Keisters, Līcis, Ceļmalnieks, Keisters otrreiz, Putniņa. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Karina Putniņa), “Nepiedalās”- 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības iepirkumu komisijas 2023.gada 29.augustā 

pieņemto lēmumu “Piedāvājumu vērtēšana un lēmuma pieņemšana sarunu procedūrā 

“Sadzīves atkritumu apsaimniekošana Baldones pilsētas un Baldones pagasta teritorijā”, ar 

kuru par uzvarētāju ir atzīts SIA “Clean R”. 

Lēmums pielikumā.  

 
 

Jerums pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsojumā nepiedalījās, jo jau debatēs paudis 

neizpratini par iepirkuma atlases kritēriju, kas liedz Ogres Marsam iesniegt atbilstošu 

piedāvājumu. 

 

 

2. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:28:02) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – atbilstoši domes sēdē lemtajam, īpašumu nodeva elektronisko 

izsoļu vietnē. Par īpašumu tika veikti 32 solījumi kā rezultātā īpašumu iegādājās par 9300 euro. 

Izsoles uzvarētājs par pirkumu ir norēķinājies, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par izsoles 

rezultātu apstiprināšanu. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma “Radiotehnika 20”, Dzērumi, Ķekavas pagasts, Ķekavas 

novads, kadastra numurs 8070 018 1454, Elektronisko izsoļu vietnē 

 https://izsoles.ta.gov.lv no 2023.gada 10.jūlija līdz 2023.gada 9.augustam notikušās 

izsoles rezultātus. 

Lēmums pielikumā.  

 

https://izsoles.ta.gov.lv/
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3. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:29:58) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – šis īpašums atkārtoti tiks nodots izsolei, tie ir 640 kv.m. zemes 

kuru sākuma cena noteikta 6580 euro. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu “Ausma 40”, Dzērumos, 

Ķekavas pagastā, sastāvošu no zemes vienības 0,064 ha platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

4. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:31:20) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – šis zemes gabals 608 kv.m.liels tiks atsavināts pierobežniekiem. 

Ja pieteiksies vairāki pretendenti, tad zemi nodos izsolei, bet, ja tikai viens, tad to pārdos par 

2000 euro. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu (starpgabalu) “Misa 22A”, 

Baldones pagastā, sastāvošu no zemes vienības 0,0608 ha platībā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

5. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:33:00) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – arī šis ir starpgabals, kuru plānots atsavināt 

pierobežniekiem, ja pieteiksies vairāki uz šo 2028 kv.m. lielo zemes gabalu, tad to nodos izsolei, 

bet, ja tikai viens, tad to plānots pārdot par 1600 euro. 
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Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu (starpgabalu) “Šaugalītes”, 

Baldones pagastā, sastāvošu no zemes vienības 0,2028 ha platībā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

6. 
Par kustamās mantas atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:34:32) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – arī šī ir viena no pašvaldības mantām, kuru atkārtoti virza 

izsolei, un to varēs iegādāties par 1800 euro.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības kustamo mantu – moduļu tipa pārvietojamo 

vagoniņu, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

7. 
Par nekustamā īpašuma daļas iegādi 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:35:53) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – ir niepieciešams iegādāties zemi, ir panākta vienošanās ar 

īpašnieku par robežu pārkārtošanu, kā rezultātā pašvaldība iegādāsies 3589 kv.m.zemes par 

vienu euro pašvaldības ceļu uzturēšanai. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  
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Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Iegūt Ķekavas novada pašvaldības īpašumā nekustamā īpašuma “Vecsuitiņi”, Dzintaros, 

Daugmales pagastā, zemes vienības daļu 0,3589 ha platībā, atsavinot to no G.D., un A.M. 

par 1 EUR  

Lēmums pielikumā.  

 

 

8. 
Par ceļa reālservitūta nodibināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:37:29) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – šis un nākamais jautājums ir līdzīgi, abos gadījumos iesniedzēji 

vēlas nodobināt ceļa servitūtu piekļuvei saviem īpašumiem. Speciālisti jautājumus izskatījuši un 

piedāvā šādu variantu servitūta izveidei.   

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt līgumu ar A.Š. par ceļa reālservitūta nodibināšanu nekustamā īpašuma “Sējas iela”, 

Odukalnā, Ķekavas pagastā, un nekustamā īpašuma „Palsas iela”, Odukalnā, Ķekavas 

pagastā, par labu nekustamajam īpašumam „Lūsēni”, Odukalnā, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

9. 
Par ceļa reālservitūta nodibināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:39:17) 

Par jautājumu Kristīne Hāze.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt līgumu ar R.Š. par ceļa reālservitūta nodibināšanu nekustamā īpašuma “Sējas iela”, 

Odukalnā, Ķekavas pagastā, nekustamā īpašuma “Mežs Nr.45”, Odukalnā, Ķekavas 

pagastā, un nekustamā īpašuma “Palsas iela”, Odukalnā, Ķekavas pagastā, par labu 

nekustamajiem īpašumiem „Lūsēni”, Odukalnā, Ķekavas pagastā, “Liepkalni 2”, 

Odukalnā, Ķekavas pagastā, un “Žannas”, Odukalnā, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  
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10. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:40:58) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu pagarināt 

zemes nomas līgumu sakņu dārza vajadzībām. Līgums tiks pagarināts uz diviem gadiem.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 288 m2 platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma Rīgas iela 40, Ķekavā) E.A., nosakot zemes nomas līguma termiņu 

līdz 2025.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza uzturēšanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

11. 
Par grozījumiem zemes nomas līgumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:43:21) 

Par jautājumu Kristīne Hāze -  jautājums ir par zemes nomas līguma pagarināšanu Baložos, 

piedāvājums līgumu pagarināt uz sešiem gadiem. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, “Nepiedalās”- 1 (Dace Cīrule), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus starp Baložu pilsētas domi un T.B. 2008.gada 1.septembrī noslēgtajā 

zemes nomas līgumā Nr.45.  

Lēmums pielikumā.  

 

 
Cīrule pauž viedokli par savu balsojumu – viņa vienkārši kļūdījusies balsošanas pogas izvēlē, 

bet vēlējās atbalstīt lēmumu. 
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12. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:45:20) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – persona uzrakstījusi iesniegumu ar lūgumu piešķirt zemi nomā. 

Sākotnēji komiteja lēma piešķirt 388 kv.m., bet darba gaitā Križanovskis veica korekcijas 

iznomājamās zemes platībā, tāpēc viņa piedāvā balsot par alternatīvo lēmuma projektu, kuru 

pievienojusi priekšlikumam.  

Par zemes platības samazināšanu skaidrojumu sniedz Križanovskis. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Priekšlikums no Kristīnes Hāzes –  

Balsot par alternatīvo lēmuma projektu, 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts un Žilko aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 293 m2 platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma Zaļinieki Nr.62, Krustkalnos, Ķekavas pagastā) D.J., nosakot zemes 

nomas līguma termiņu līdz 2025.gada 31.decembrim, personiskās palīgsaimniecības 

vajadzībām, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

13. 
Par dzīvojamās telpas izīrēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:51:18) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu pagarināt īres 

līgumu. Sagatavots jauns līgums ar termiņu uz diviem gadiem. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt V.J. dzīvojamo telpu – dzīvokli Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas novadā, līdz 

2025.gada 30.septembrim, noslēdzot papildus vienošanos par dzīvojamās telpas faktisko 

izmantošanu no 2019.gada 1.augusta līdz īres līguma noslēgšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

14. 
Par personas izlikšanu no dzīvojamās platības 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:52:56) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – sagatavots lēmums par privātpersonas izlikšanu no dzīvojamās 

telpas. Savā laikā personai izīrēta ¼ daļa telpas, taču persona nekad par to nav maksājusi un 

parāds šobrīd sasniedzis vairāk kā tūkstoš euro, tāpēc Hāze aicina atbalstīt personas izlikšanu 

no dzīvojamās telpas. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 4 (Aigars 

Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Uzdot SIA „Ķekavas nami” izlikt, bez citas dzīvojamās platības ierādīšanas I.L.no 

dzīvojamās platības Gaismas iela 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas novadā, un nekavējoties veikt 

nepieciešamās darbības dzīvokļa atbrīvošanai tiesas ceļā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

15. 
Par personas izlikšanu no dzīvojamās platības 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:54:38) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – līdzīgs jautājums, tas ir par privātpersonas izlikšanu no 

dzīvojamās telpas, kur parāds sasniedzis jau vairāk par diviem tūkstošiem euro. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Hāze, Melnieks, Keisters, Pozņaks, Žilko, Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm “Par” (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – 7 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Uzdot SIA „Ķekavas nami” izlikt, bez citas dzīvojamās platības ierādīšanas, K.R. no 

dzīvojamās platības Gaismas iela 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas novadā, un nekavējoties veikt 

nepieciešamās darbības dzīvokļa atbrīvošanai tiesas ceļā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 12:05 līdz 12:20. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

16. 
Par ieceri pārkārtot īpašumu robežas 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:22:48) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – šī iecere ir jau vēsturiska un Baldones novada dome pie šī 

jautājuma darbus uzsāka pirms gadiem septiņiem. Toreiz ieceres ierosinātājs bija dome, bet 

šoreiz tie ir divi Zīļu ielas 1 un 5 īpašnieki. Zīļu iela vienā posmā ir krietni par šauru, lai tajā 

varētu izbūvēt ietvi, tādēl iecere bija vienoties ar Zīļu ielai pieguļošo īpašumu īpašniekiem par 

daļas īpašuma atsavināšanu. Šie abi īpašumi, no kuriem iecerēts zemi atsavināt, sastāv no 

dzīvojamām mājām un saimniecības ēkām, kas ir ļoti tuvu pašvaldībai piederošam īpašumam 

Zīļu iela 5A, tāpēc iecere paredz pārkārtot zemju robežas tā, lai pašvaldība iegūtu vietu ietves 

izbūvei, bet īpašnieki varētu iegūt vietu savu vēsturisko ēku apsaimniekošanai. Komiteja ieceri 

atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā iedalās Aigars Vītols, Putniņa, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt ieceri par īpašumu Zīļu ielā 1, Zīļu ielā 5 un Zīļu ielā 5A, Baldonē robežu 

pārkārtošanu, lai nodrošinātu ēkas un īpašuma Zīļu ielā 5 iebrauktuves ekspluatācijai 

nepieciešamo teritorijas daļu kā arī nodalot zemes vienību priekš Zīļu ielai nepieciešamās 

ietves izbūves. 

Lēmums pielikumā.  
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17. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:30:21) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – lēmuma projekts sagatavots, pamatojoties uz īpašnieces 

iesniegumu, kurā viņa lūdz atļauju no sava 25.9 ha lielā zemes gabala atdalīt 5,1 ha lielu zemes 

vienību. Komiteja ieceri atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

  

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Kļaviņ-Kākauļi”, 

Baldones pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

18. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:32:16) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – nākamie pieci jautājumi saistīti ar Rail Baltica projekta 

realizāciju. Sajā gadījumā no īpašuma atdalīs divas zemes vienības, viena nepieciešama 

dzelzceļa līnijas izbūvei, bet otra – upes gultnes pārvirzīšanai. Komitejā lēmuma projekts 

atbalstīts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Putniņa. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 2 (Dace Cīrule, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Auzulejas”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  
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19. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:36:18) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – arī šo projektu rosina dzelzceļa būvnieks, īpašums atrodas 

tuvumā plānotai stacijai un šajā gadījumā atdalīs vienu zemes vienību, kas nepieciešama 

nobrauktuvei. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja.. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

  

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Skaistkalni”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

20. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:38:00) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – arī šis īpašums ir tajā pašā apvidū, un no tā projekta 

realizācijai atdalīs divas zemes vienības. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

  

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Bērzumnieki”, 

Baldones pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

 

 

 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

15 

21. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:39:21) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – no šī īpašuma ar zemes ierīcības projektu atdalīs divas 

zemes vienības, no kuriām viena nepieciešama dzelzceļa līnijas izbūvei, un otra - ceļa tīklu 

realizēšanai. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Emīlijas”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

22. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:40:33) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – arī šī zemes ierīcības projekta mērķis ir iegūt zemi Rail 

Baltica realizēšanai, no šī īpašuma atdalīs divas zemes vienības, vienu trasei otru – ceļu tīklam. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Skursteņi”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  
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23. 
Par nekustamo īpašumu apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:41:52) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – abi nekustamie īpašumi pieder vienai juridiskai personai, 

kura lūdz atļauju īpašumus apvienot. Ar lēmumu tiek atļauts īpašumus apvienot vienā, piešķir 

tam adresi un nekustamā īpašuma lietošanas mērķi. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut apvienot vienā nekustamajā īpašumā nekustamos īpašumus “Ezermaļi” un 

“Pludmale”, Daugmalē, Daugmales pagastā 

Lēmums pielikumā.  

 

 

24. 
Par nekustamo īpašumu apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:44:08) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – arī šie īpašumi pieder vienai juridiskai personai un tā lūdz 

atļauju īpašumus apvienot. Apvienotajam zemes gabalam tiks piešķirts lietošanas mērķis un 

adrese. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut apvienot vienā nekustamajā īpašumā nekustamos īpašumus Lakstīgalu ielā 2 un 

Lakstīgalu ielā 4, Baložos. 

Lēmums pielikumā.  
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25. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:46:02) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – īpašumi pieder divām privātpersonām un viņas lūdz 

atļauju uzsākt zemes ierīcības projektu ar mērķi pārkārtot īpašumu savastarpējās robežas. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamo īpašumu “Belavas”, “Kapari” un 

“Rietumi”, Mellupos, Ķekavas pagastā, robežu pārkārtošanai saskaņā ar zemes ierīcības 

projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 
 

 

26. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:48:02) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – zemes ierīcības projekts izstrādāts un ar to sadala īpašumu 

divās zemes vienībās. Ar lēmumu piešķir adreses un lietošanas mērķus atdalītajām zemes 

vienībām. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Krastnieki”, Ķekavā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

27. 
Par zemes vienību apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:49:55) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – īpašuma zemes vienības pieder vienam īpašniekam un viņš 
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lūdz atļauju apvienot abas zemes vienības vienā. Ar lēmumu apvienotajam īpašumam tiek 

piešķirta adrese un lietošanas mērķis. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut apvienot nekustamā īpašuma “Kalnlejas ”, divas zemes vienības, izveidojot vienu 

nekustamo īpašumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

28. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:51:43) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – detālplānojums ir izstrādāts un apstiprināts un ar šo 

lēmumu tiek piešķirtas adreses un lietošanas mērķi izdalītajām parcelēm. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt adreses un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānpjuma “Olektes”, 

Rāmavā, Ķekavas pagastā, parcelēm. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

29. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:53:52) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – arī šajā īpašumā izstrādāts detālplānojums, tas 

apstiprināts un ar šo lēmumu tiek piešķirtas adreses un lietošanas mērķi atdalītajām parcelēm. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt adreses un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānpjuma “Jaungaņģi”, 

Ķekavā, parcelēm. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

30. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:56:10) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa - arī šim īpašumam ir apstiprināts detālplānojums un ar šo 

lēmumu detālplānojuma parcelēm piešķir adreses un lietošanas mērķus. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt adreses un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānpjuma “Ābranti”, 

Vimbukrogā, Ķekavas pagastā, parcelēm. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

31. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:00:54) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – īpašums pieder juridiskai personai un detālplānojuma 

izstrādes mērķis ir izveidot atklātas produkcijas uzglabāšanas laukumu. Komiteja lēmuma 

projektu atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Križanovskis, Aigars Vītols, Variks. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Aigars Vītols. 

Žilko slēdz debates aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 2 (Dace Cīrule, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Ciedravoti”, Ķekavā, saskaņā ar 

darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 13:10 līdz 14:15. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

32. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:18:10) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – iepriekšējie  saistošie noteikumi pieņemti 2021.gada 

decembrī, tomēr saskaņā ar jauno pašvaldības likumu jāizvērtē saistošo noteikumu atbilstība šī 

likuma normām un jāizdod jauni noteikumi. Šie jaunie noteikumi attieksies uz visām 

profesionālās ievirzes skolām novadā. Līdzfinansējums nepieciešams mācību procesa 

nodrošināšanai un mācību iestādes uzturēšanai un attīstībai. Tomēr līdzfinansējuma apmēru 

nosaka Ķekavas novada dome ar atsevišķu lēmumu, šie noteikumi tikai nosaka līdzfinansējuma 

maksāšanas principus. Jaunie saistošie noteikumi ir tādi paši, kā iepriekšējie, ir tikai precizēts 

6.punkts un tas attieksies uz iedzīvotāju deklarēšanos novadā. Saistošie noteikumi nosaka arī to 

klientu loku, kuri vispār atbrīvoti no līdzfinansējuam un to, kuriem ir 50% atvieglojums. 

Saistošie noteikumi bija nodoti sabiedrības apspriešanai, tomēr iedzīvotāju viedokļi netika 

saņemti. Jautājums izskatīts divās komitejās. 

Jautājumu sadaļā piedalās Cīrule, Romanovska, Aigars Vītols, Zaķe. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.18/2023 “Par 

līdzfinansējuma samaksas kārtību Ķekavas novada pašvaldības dibinātajās profesionālās 

ievirzes izglītības iestādēs” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  
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33. 
Par dotācijas līguma parakstīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:26:55) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – pamatojoties uz Erasmus programmas ziņojumu 

Ķekavas sporta aģentūra saņēma apstiprinājumu par dotācijas piešķiršanu 60 tūkstoši euro 

apmērā. Projektā piedalās piecas dalībvalstis, projekta ilgums ir 18 mēneši. Jautājums izskatīts 

divās komitejās un atbalstīts. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt dotācijas līguma (pielikumā) parakstīšanu ar Eiropas izglītības un kultūras 

izpildaģentūru par Erasmus+ Sports programmas projekta Nr. 101132271 — Traditgam — 

ERASMUS-SPORT-2023 — “Starpkultūru, tradicionālo vērtību un paaudžu mobilitātes 

veicināšana, izmantojot tradicionālās spēles” īstenošanu Ķekavas novada pašvaldības 

sporta aģentūrā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

DROŠĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

34. 
Par grozījumiem sadarbības līgumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:29:21) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – 30.augustā dome pieņēma lēmumu par šī sadarbības 

līguma ar CSDD apstiprināšanu. Lēmumu nosūtīja parakstīšanai CSDD, tomēr viņi, izvērtējot 

līgumu, veica korekcijas saistībā ar procesu izpildi. Pēc līguma korekcijas jautājumu vēlreiz 

virzīja uz Drošības komiteju un šodien uz domi.  

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Pozņaks, Bomiņš. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Ceļmalnieks, Pozņaks, Ceļmalnieks otrreiz, Pozņaks otrreiz. 

Tehnisku iemeslu dēļ Žilko sēdē izsludina pārtraukumu. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 14:35 līdz 14:50. 

Žilko atsāk domes sēdi (jautājums video un audio ierakstā atsākas plkst. 5:50:56). 

 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt Ķekavas novada domes 2023.gada 30.augusta lēmuma Nr.42 “Par sadarbību 

transportlīdzekļu apstāšanās un stāvēšanas noteikumu kontrolē ar valsts akciju sabiedrību 

“Ceļu satiksmes drošības direkcija”” (protokols Nr.18) pielikumu (Sadarbības līguma 

projekts “Par sadarbību transportlīdzekļu apstāšanās un stāvēšanas noteikumu kontrolē ar 

valsts akciju sabiedrību “Ceļu satiksmes drošības direkcija””) jaunā redakcijā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

35. 
Par amatu savienošanas atļauju 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:52:43) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – izskatot šo jautājumu konstatēts, ka abu komiteju locekle ir 

lūgusi atļauju amatu savienošanai, un šajā iesniegumā viņa apliecina, ka amatu savienošana 

neradīs interešu konfliktu un darbam nekaitēs. Par to arī sagatavots lēmuma projekts. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ķekavas novada pašvaldības Licencēšanas komisijas un Administratīvās komisijas Bērnu 

lietu apakškomisijas loceklei Viktorijai Gulbei atļaut savienot ieņemamos amatus ar 

vecākā datu aizsardzības speciālista amatu VAS “Latvijas dzelzceļš”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

36. 
Par finansējumu investīciju projektam 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:54:56) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – zināms, ka notiek vairāki pašvaldības ēku energoefektivitātes 

palielināšanas projekti, tai skaitā Ķekavas kultūras namam. Tā ir sanācis, ka, realizējot 

projektu, būvdarbiem nepieciešamas papildus izmaksas iepriekš neparedzētiem darbiem ūdens 

un kanalizācijas izbūvei un pandusa izbūvei. Projektam jau bija paredzēta 5% rezerve no 

būvdarbu līguma summas, tomēr šis sadārdzinājums ir lielāks, tāpēc nepieciešami papildus 

līdzekļi projekta pabeigšanai. Finansisti arī šo papildus finansējumu atraduši pašvaldības 
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budžetā. Žilko arī saņēmis ziņu, ka lēmuma projekts ir precizēts, par ko arī iesniedzis 

priekšlikumu. 

Danovska komentē alternatīvā lēmuma projekta atšķirības no izsludinātā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Danovska, Hermanis. 

Jautājumu vairāk un Žilko atklāj debates. 

Debatē Jerums. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Balsot par alternatīvo lēmumprojektu, 

Atklāti balsojot   

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Žilko aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Paredzēt projekta “Ķekavas kultūras nama energoefektivitātes paaugstināšana” 

ārpusprojekta izmaksu segšanai nepieciešamo papildus finansējumu 55 538,74 EUR no 

pašvaldības budžeta izdevumu sadaļas “Izglītības iestāžu ēku uzturēšana un attīstība” un 

segt to no pašvaldības saimnieciskajiem ieņēmumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

PIEBALSOTIE JAUTĀJUMI 

37. 
Par sadarbības līguma parakstīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:03:17) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – jautājumu izskatīja komitejā pirms kāda laika, bet 

pietrūka informācijas no ministrijas. Jautājums saistīts ar datoru iegādi, lai mazinātu digitālo 

plaisu. Sīkāk viņa aicina ziņot Lindai Zaķei. 

Zaķe sniedz sīkāku skaidrojumu par lēmuma projektu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Cīrule, Zaķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt sadarbības līguma parakstīšanu ar Izglītības un zinātnes ministriju par darbības 

programmas “Latvijas Atveseļošanas un noturības mehānisma plāna otrās komponentes 

“Digitālā transformācija” 2.3. reformu un investīciju virziena “Digitālās prasmes” 

2.3.2.reformas “Digitālās prasmes sabiedrības un pārvaldes digitālajai transformācijai” 

2.3.2.3.i. investīcijas “Digitālās plaisas mazināšana sociāli neaizsargātajām grupām un 

izglītības iestādēs”” projektu iesniegumu atlases pirmās kārtas projekta īstenošanu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

38. 
Par grozījumiem teritorijas plānojumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:08:46) 

Žilko informē, ka materiāliem pievienoti visi materiāli, kā deputāti lūdza. 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – viņš norāda, ka ziņojumu jau sniedzis no rīta, kad dome lēma 

par šī jautājuma iekļaušanu darba kārtībā, tāpēc to neatkārtos. Tālāk viņš komentē savus 

iesniegtos priekšlikumus par lēmuma projekta izteikšanu jaunā redakcijā. 

Križanovskis paskaidro kas mainīts saistošajos noteikumos un apliecina, ka pievienotie materiāli 

atbilst veiktajiem grozījumiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Andris Vītols, Križanovskis, Variks, Zvaigzne, Aigars 

Vītols, Pozņaks. 

Žilko konstatē, ka Aigars Vītols iesniedzis divus priekšlikumus un aicina tos komentēt. 

Aigars Vītols komentē savus priekšlikumus. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 15:47 līdz 16:05. 

Žilko atsāk domes sēdi (jautājuma izskatīšana audio un video ierakstā atsākas plkst.7:05:18). 

 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Križanovskis, Variks, Aigars Vītols, Andris Vītols. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Jerums, Andris Vītols, Pozņaks, Ceļmalnieks, Jerums otrreiz, Aigars Vītols, Andris Vītols 

otrreiz, Līcis, Aigars Vītols otrreiz.  

Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 
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1.priekšlikums no Aigara Vītola -  

Ievērot normatīvos aktus un ministrijas vēstulē norādīto, un veikt Teritorijas plānojuma 

grozījumu publisko apspriešanu, jo veiktie grozījumi nav tikai redakcionāli labojumi, bet 

būtiski TIAN labojumi, vairāku punkti izslēgšana, kas var ietekmēt vairākas apbūves 

teritorijas, 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Ineta Lazda, 

Juris Jerums), "Pret" – 9 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Atturas" – 3 (Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Valts Variks),  

"Nepiedalās" – 1 (Andris Ceļmalnieks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Ceļmalnieks balsojumā nepiedalījās, jo priekšlikums sākās ar vārdiem – ievērot normatīvos 

aktus, un par šādu priekšlikumu viņš nevar balsot ne par, ne pret, ne atturas. Ja balso pret, tad 

jāskaidro viedokli, kāpēc balso pret normatīvo aktu ievērošanu. 

Pozņaks balsoja pret, jo vārdi - ievērot normatīvos aktus – ir tikai preambula tālākajam tekstam 

– veikt teritorijas plānojuma publisko apspriešanu un viņš ir pret to, lai process kārtējo reizi 

tiktu novilcināts. 

Andris Vītols balsoja pret, tāpēc, ka viņš nekad neatturas, vai nebalso un viņš ir pret ideju nodot 

teitorijas plānojumu atkārtoti publiskajai apspriešanai. 

Keisters saprata priekšlikumu, jo viņam ir atbilstoša kvalifikācija, un ja viņš balsotu pret, tad 

būtu pret normatīvo aktu ievērošanu un ministrijas norādīto. Viņš uzskata, ka priekšlikuma 

pamats ir normatīvo aktu ievērošana 

Aigars Vītols balsoja par, jo uzskata, ka pieņemot šādus lēmumus normatīvie akti ir jāievēro, un 

priekšlikums nesatur ne vienu vārdu par procesa kavēšanu, tas ir tikai par normatīvo aktu un 

ministrijas norādījumu ievērošanu, kaut arī tas prasītu ilgāku laiku. 

Putniņa balsoja pret, jo no pieredzes zina, ka arī Baldones novadā no teritorijas plānojuma 

izslēdza kādus punktus, ministrija to akceptēja un nekāda Satversmes tiesa tam nesekoja. Viņa 

paļaujas uz ministrijas norādēm, ka veselus punktus izslēgt var. Viņa atbalsta normatīvo aktu 

ievērošanu, bet šajā gadījumā no pieredzes zina, ka tā darīt var. 

 

 

2.priekšlikums no Aigara Vītola -  

Veikt precizējumus grafiskajā daļā, izslēdzot „Pļavniekkalna skolas senkapi" (valsts 

aizsardzības Nr. 2093), 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Ineta Lazda), 

"Pret" – 6 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs), "Atturas" – 7 (Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Nepiedalās" – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

Jerums nevēlas paust savu viedokli par nepiedalīšanos balsojumā. 
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3.priekšlikums no Andra Vītola - 

Izteikt lēmumprojekta pielikumu pievienotajā redakcijā, 

Atklāti balsojot   

ar 12 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 4 (Andris Ceļmalnieks, 

Arnolds Keisters, Indra Priede, Ineta Lazda),  

"Nepiedalās" – 3 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

Aigars Vītols pauž viedokli par savu balsojumu – nepiedalījās, jo sākotnēji šis lēmuma projekts 

nebija pievienots un viņam nav pārliecības, vai tas atbilst normatīvo aktu prasībām. 

 

 

4.priekšlikums no Andra Vītola - 

Izteikt lēmumprojektu pievienotajā redakcijā, 

Atklāti balsojot   

ar 12 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 4 (Andris Ceļmalnieks, 

Arnolds Keisters, Indra Priede, Ineta Lazda),  

"Nepiedalās" – 3 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikumi par alternatīvajiem lēmuma projektiem tika atbalstīti, tāpēc Žilko aicina par tiem 

balsot. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 3 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Juris Jerums), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada domes saistošos noteikumus Nr. SN-TPD-6/2023  “Grozījumi 

Ķekavas novada domes 2023.gada 22.marta saistošajos noteikumos Nr. SN-TPD-2/2023 

“Teritorijas izmantošanas un apbūves noteikumi un grafiskā daļa”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Jerums – balsojumā nepiedalījās, jo jautājums pievienots pēdējā brīdī un vēl ar izmaiņām. 

Aigars Vītols – balsojumā nepiedalījās, jo jautājums steidzami pievienots darba kārtībai un 

viņam nav pārliecība, kas sagatavojot šo lēmuma projektu tika ievērotiu normatīvie akti. 

 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  
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Cīrule balsojumā nepiedalījās, jo šis ir ļoti nozīmīgs dokuments visiem novada iedzīvotājiem, 

tādēļ viņai nav pieņemama tāda sasteigta tā virzība un koalīcijas deputātu vienpersoniski 

pieņemti lēmumi, kā arī nav pārliecības, ka tie atbilst normatīvo aktu prasībām. 

 

Sēdi slēdz plkst. 16:48. 

 

Sēdes vadītājs  (1PARAKSTS)    Juris Žilko 

 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)   Vija Milbrete 

 


